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Det er godt å være her. Jeg vil heller være her enn noe annet sted, og bare for å 
si det før vi ber. I går hadde jeg en slags anfall, jeg har prøvd å få ned blodtrykket 
mitt, og med fem milligram blodtrykksmedisin, som ikke er så mye, lå jeg på 
128/77 eller noe sånt. 
 
Og så fikk jeg det ned, jeg gikk til to og et halvt milligram, og jeg kom ned til 
120/70. Så jeg tenkte: "Dette er veldig bra. Så jeg skal gå ned fra to og et halvt til 
ett og et kvart. Og jeg kuttet til en og en kvart og kom ned til, det var rundt 128/77. 
Jeg tenkte at det ikke var så ille, for i Europa er 140/90 høyt blodtrykk, så det er 
ikke så ille. 
 
Men jeg skal se hvordan det går, for jeg gjorde dette i tidagersintervaller. Og jeg 
så hvordan det gikk, og jeg sa, vel, hvis jeg våkner i morgen tidlig og det er... For 
den siste dagen var, tror jeg, fredag. Uansett, og jeg tenkte, vel, hvis det, det var 
132, tenkte jeg, vel, hvis det er det i morgen, hvis det er 130 og høyere, i morgen, 
vil jeg gå tilbake på medisinen min. Og da jeg våknet neste dag, var det 187/103. 
 
Så uansett, så vi sendte ut en bønneforespørsel, og de hellige ba, og broder 
Justin hentet noen medisiner til meg, som er en engangssprøyte, men jeg tok den 
ikke før i går ettermiddag, for i går ettermiddag, rundt kl. 14:00 var jeg 167/91. Og 
jeg tenkte, ok, jeg skal bare prøve det. 
 
Og jeg prøvde det. Og noen timer senere gikk jeg ut, klippet forhagen, sidehagen, 
en del av Sarahs hus, en del av naboene hennes, bare gjorde en masse ting, 
satte meg fast i gjørma, måtte hente traktoren min, trekke den ut og alt annet. 
Men da jeg kom tilbake etter alt det, og testet det med en gang, var det bare 
131/81. 
 
Så jeg tenkte: "Det er veldig bra. Jeg sjekker om fem minutter. Så jeg sjekket om 
fem minutter, og den var 121/71. Så jeg tenkte: "Ok, jeg er tilbake i sporet igjen. 
Og ærlig talt, når jeg er i denne alderen, og ikke er helt avhengig av meg selv, vil 
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jeg bare dra hjem. Men det kan jeg ikke, for det er for mange som ber for meg. 
Og jeg setter pris på bønnene. Og som brødrene i utlandet, de sa: "Vi vil ikke at 
du skal forlate oss, for vi ville på en måte bli etterlatt i mørket akkurat nå. Og jeg 
tenker, vel, nei, egentlig ikke, for dere har virkelig kommet langt, og jeg tror vi alle 
er klare for å dra hjem. Amen. Det var min inntreden i bønn. La oss be et 
bønneord. 
 
Kjære nådige Far, vi er så takknemlige for å være i live og for å være sammen 
med Ditt folk. Og Far, vi vet at vi en dag snart kommer til å gå over i den andre 
dimensjonen på en eller annen måte. Og vi innser at Guds barn som allerede har 
gått før oss, de så Din profet. De levde i Din profets dager. 
Deres øyne var rettet mot profeten. Men, far, mange av oss var ikke engang født, 
og noen av oss var bare ti eller tolv år gamle. Så vi fikk aldri se, og derfor tror vi 
fremdeles. Og derfor tror jeg at det er en større del for oss, og det er å tre inn i 
evig liv direkte fra denne kroppen. 
 
Og det er, vi sier alltid og siterer skriftstedet at, mer velsignet er de som ikke har 
sett og likevel tror. Og det er sant, og så innser vi da at hvis vi er mer velsignet, 
vil det bli en større belønning. Og så tror jeg at den større belønningen vil være å 
faktisk få en forandring av kroppen, mens vi ennå går fra denne kroppen, til den 
kroppen. 
 
Så, Fader, vi er bare takknemlige. Og vi ber deg om å være med oss i dag og 
lede våre ord. I Jesu navn ber vi. Amen. Dere kan sette dere.  
 
Det er så godt å se dere alle denne morgenen. Vi skal se på viljens trelldom. Vi 
studerer fortsatt Guds suverenitet. Dette er, tror jeg, nummer fem i serien vår. Og 
så begynner vi med: Hvem er denne Melkisedek? Broder Branham sier:  
 

Hvem er denne Melkisedek s. 50 Du husker hvordan vi leste i Skriften: "Ikke den 
som vil, eller den som løper, men Gud ..." Og for at Hans forutbestemmelse skulle 
være sann, kunne Han når som helst velge hvem... Gud er suveren i sin 

utvelgelse, visste du det?  
 
Gud er suveren. Hvem der bak kunne fortelle Ham en bedre måte å skape 

verden på? Hvem ville våge å fortelle Ham at Han drev sin virksomhet på 

feil måte? Til og med selve Ordet er veldig suverent...  
 
Selv åpenbaringen er suveren. Han åpenbarer til hvem Han vil. Selve 
åpenbaringen i seg selv er suveren i Gud. (Så hvem er vi til å tro at vi er noen, 
fordi vi forstår, det er ganske enkelt Gud. Gud har gitt oss. Paulus sa, hva har du 
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som Gud ikke har gitt deg?) Det er slik folk slår på ting, og hopper på ting, og slår 
på ting, uten å vite hva de gjør. Gud er suveren i sine gjerninger. 
 
Så i forrige uke forkynte vi nr. 162. Og jeg gjorde det. Jeg hadde faktisk, når det 
gjelder nr. 162, jeg skulle forkynne spørsmålene og svarene fra brødrene i 
utlandet, vi hadde ca. 30 personer. Men fra Sør-Amerika hadde vi omtrent seks 
spørsmål som var ganske sure på broder Vayle. Med andre ord, de var alle fra 
Spørsmål og svar. Broder Vayle kalte det ikke slik, men menigheten valgte å kalle 
det slik. Men det ble kalt Kommentarer og Rettelser. Nå, det skulle egentlig ikke 
ha vært Rettelser, for det var ikke noe som han hadde å rette på. Det skulle ha 
hett Kommentarer og Klargjøringer. 
 
Det er som når du snakker om et bestemt emne og du er litt vag om det, vel, når 
du så klargjør det, går du mer i detalj. Det er akkurat som vår åpenbaring er mer 
klar enn den var for ti år siden. Og det var alt det broder Vayle gjorde. For noen 
av spørsmålene, som et av dem, fyren sier, vel, du sa slik og slik. Og broder Vayle 
sa: "Vel, jeg sa ikke slik og slik. Men han sa, hvis jeg gjorde det, så beklager jeg. 
Han er egentlig ikke... 
 
Det er som broder Branham sa, han snakket med Perry Green på et av båndene, 
og han sa, Perry sa: Vel, broder Branham, jeg så deg på et alkoholetablissement. 
Og broder Branham sa: Det var ikke meg. Jeg var aldri der. Vel, jeg tilgir deg 
uansett, broder Branham. Vel, hva tilgir du en person hvis det aldri har skjedd? 
 
Så rettferdiggjøringen er, selv om du aldri gjorde det. Du gjorde det ikke. Så 
broder Vayles klargjøringer var ikke rettelser. De var klargjøringer, la oss se 
nærmere på det. Vel, det var på en måte surt.  
 
Så jeg ville ikke presentere alt for dere, for det står på nettsiden vår, hvis dere vil 
lese det. Men det ga på en måte en negativ konnotasjon. Så fant jeg selvfølgelig 
ut at de tre brødrene har sluttet. 
 
De tror på en måte at jeg er gal fordi jeg tror at Gud, da Han talte det lyset, det 
var Logos og det var Guds Sønn. Vel, skjønner du, jeg gjetter ikke på det, broder 
Branham sa det. Så hvis de ikke vil tro broder Branham, så bryr jeg meg ikke om 
de tror på Muhammed. De kan gjøre hva de vil. Jeg er ikke deres Herre. Og så 
har jeg et spørsmål som er på slutten av denne prekenen, som var et annet 
spørsmål om broder Vayle, men det var fra Afrika. Og det var et godt spørsmål, 
for de var på en måte forundret over hva dette betyr. Så det var ikke noe mot 
broder Vayle. Jeg forstår bare ikke hva skriften sier her. Så vi skal komme til det 
til slutt.  
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Men uansett, så Gud er Suveren i Sine gjerninger, og Gud er suveren i 
åpenbaringen. Og se, hvis Han ikke åpenbarer til deg, så åpenbarer Han bare 
ikke til deg. Så uansett, og det er derfor han sier; 
 
Det er slik folk slår på ting, hopper på ting og slår på ting, uten å vite hva de gjør. 
Gud er suveren i sine gjerninger. 
 
Fordi, ser du, de leser en preken med tittelen Kommentarer og Rettelser, og de 
sier: Å, broder Vayle retter på seg selv, og han har tatt feil i alle disse årene. Nei, 
han har ikke tatt feil i alle disse årene. Han bare klargjorde noen uttalelser. Som 
for eksempel en uttalelse hvor en bror sa: Vel, broder Vayle, du sa slik og slik. Du 
sa at kroppen ikke så fordervelse. Det var sjelen som ikke så forgjengelighet. Og 
Bibelen sier at legemet ikke så fordervelse, Hans legeme så ikke fordervelse, eller 
hans kjød så ikke fordervelse. Så med andre ord, Han ble oppreist før tre dager. 
 
Og det er det som er broder Branhams forklaring, og det er det som broder Vayle 
alltid har gjort, jeg har sjekket alle prekenene, og han har aldri sagt at hans sjel 
ikke så fordervelse. Så, noen mennesker lytter, men de lytter ikke. 
 
Og slik er det, for ærlig talt, hvis de ikke er Guds utvalgte og ikke var i Gud før 
verdens grunnvoll ble lagt, så vil de ikke forstå. Så hvis du tror at du hører noe, 
så gå tilbake og les det igjen og finn det i skriften. Det er derfor jeg tar broder 
Branham og så dunker, dunker, dunker jeg på skriften. For hvis du forstår det ut 
fra ordet, spiller det ingen rolle hva broder Branham sa, for han sier bare ordet. 
Med andre ord, han kommer med en uttalelse. Og som mange ganger, du leser 
heftene og de er alle svarte og hvite. Vel, da vet du ikke om han siterer skriften 
eller ikke. Så jeg har prøvd i mine prekener å bryte opp broder Branhams 
prekener. Så det blå vil bare være hans egne tanker, men det røde vil være fra 
Skriften. Ok, så det er det vi prøver å gjøre.  
 
Så i dag skal vi undersøke Guds suverenitet og "Den menneskelige viljes 
natur", fordi dette er vår største forbannelse. Som broder Branham sa, min 
største fiende er William Branham. Han sa ikke at min største fiende er IRS 
(Internal Revenue Service). Han sa ikke at min største fiende er de ikke-troende 
i kirken. Han sa, min største fiende er meg selv. Så vår største fiende er oss selv. 
Uansett, det er det jeg ønsker å snakke om, den menneskelige viljes natur. For 
det er ikke vi som vil, eller vi som løper, men Gud som alene viser barmhjertighet.  
 
I Romerne 9:16 står det: "Det er ikke av den som vil, (dette er hva Skriften sier.) 
heller ikke av den som løper, men av Gud som viser barmhjertighet". Hvem skal 
vi derfor tro på? Gud, eller de predikantene som lærer noe annet? 



5 

 

 
Så spørsmålet er, men sier ikke Skriften: "Den som vil, kan komme"? Jo, men 
betyr det at alle har viljen til å komme? Hva med dem som ikke vil komme? "Den 
som vil, kan komme": De kan komme? Ja, de kan komme, men Han sier ikke at 
alle skal komme. Han sier bare at de kan komme. Det innebærer like lite at 
mennesket har kraft (i seg selv) til å komme, som "Strekk ut din hånd" innebar at 
mannen med den visne armen hadde evnen (i seg selv) til å etterkomme Jesu 
befaling. Med andre ord, bare fordi du vil det, blir det ikke slik. Det må være Guds 
vilje.  
 
Legg merke til at det kjødelige menneske aldri kan forstå Gud. I Korinterbrevet 
2:9 Men som det står skrevet: "Øye har ikke sett, og øre har ikke hørt, og det er 
ikke kommet inn i et menneskehjerte det som Gud har beredt for dem som elsker 
ham.  
 
10 Men Gud har åpenbart dem for oss ved sin Ånd: Vel, hva om du ikke engang 
tror på Gud? Jeg mener, de menneskene som ikke har Hans ånd, vil aldri få vite 
det. Skjønner dere? Men han sier: Men Gud har åpenbart dem for oss ved sin 
Ånd, for Ånden (Guds ånd) ransaker alle ting, ja, de dype ting i Gud.  
Så hvis du ikke har Guds ånd i deg, vil du ikke søke etter Guds ting.  
 
11 For hvilket menneske kjenner et menneskes ting, uten menneskets ånd som 
er i det? På samme måte kjenner ingen Guds ting, uten Guds Ånd.  
 
Og jeg la til, den vet. Gud vet. Skriften sier bare: "Men Guds ånd. Vel, Guds Ånd, 
hva? Guds Ånd vet? 
 
12 Men vi har ikke tatt imot verdens ånd, men Guds ånd, for at vi skal kjenne det 
som er gitt oss av Gud av fri vilje. 
 
Så legg merke til at han sier, vi mottar Hans Ånd slik at vi kan vite. Det er det som 
står der. 
 
Det kjødelige mennesket vil ikke engang komme til Lyset, noe som betyr at han 
ikke vil komme for å få forståelse, men snarere flykter han fra Lyset. Du begynner 
å snakke om Skriften til noen, og du ser på uttrykket deres, og ganske snart går 
de sin vei. De må ta en telefon, eller de må gjøre ditt, de må gjøre datt. 
 
Joh 3:19 Og dette er fordømmelsen, at lyset er kommet til verden, og 
menneskene elsket mørket fremfor lyset, fordi deres gjerninger var onde.  
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20 For hver den som gjør ondt, hater lyset og kommer ikke til lyset, for at hans 
gjerninger ikke skal bli irettesatt. 
 
Men på den annen side er beviset på at vi er født på ny at vi kommer til lyset, at 
vi lærer Gud å kjenne. 
 
Johannes 17: Og dette er det evige liv, for at de skal kjenne deg, den eneste 
sanne Gud, og Jesus Kristus, som du har utsendt. Så hva er evig liv? Det er å 
kjenne Gud. 
 
Så, som broder Peter og jeg snakket sammen, og han sa, jo mer hellig ånd jeg 
mottar i mitt kjød, i min kropp, jo mer er jeg oppmerksom på Guds ord slik det 
skjer. Med andre ord, jo flere og flere og flere detaljer jeg får fra skriftene, og jeg 
ser det i virksomhet. Så det er så sant, og det er å kjenne Deg, ok, som er evig 
liv.  
 
Vi finner beviset på dette livet igjen i Johannes 1:4 I ham var livet; og livet var 
menneskenes lys. 5 ¶ Og lyset skinner i mørket; (Og gjett hva?) Og mørket forstod 
det ikke. 
 
Skjønner dere? Så i 1. Mosebok 1:3, når det står at Gud skapte lyset, og så skilte 
lyset mørket fra mørket, vel, jeg beklager, men det er, du kan si, vel, det er solen, 
men det er vers 14, ok? Forståelsen av Gud skjedde da Guds Sønn ble brakt frem 
som Logos. Det var da lyset begynte å skille seg fra mørket. 
 
Og dette bringer oss til spørsmålet om menneskets vilje. For vår vilje har ingen 
makt, som vi viste i forrige uke.  
 
Viljen vår er underlagt valg, og valg (gjett hva?) er underlagt påvirkning utenfra. 
Det er derfor gruppepress er så ille, og vårt valg vil veie opp for ytre preferanser 
basert på disse ytre påvirkningene, så hvilken makt har vi egentlig når det gjelder 
å velge?  
 
Denne mannen tar en politisk beslutning fordi det er hensiktsmessig for denne 
gruppen mennesker som finansierer kampanjen hans. Så med andre ord, som 
broder Vayle sa, en politiker kan ikke ta en riktig beslutning, fordi deres beslutning 
er basert på maktstrukturen. Det er det som skjer i skolen. Hvem er den kuleste 
gutten? Vel, jeg bør på en måte være kul sammen med ham, for hvis jeg er i 
motsetning til ham, vil jeg få færre venner. Så det er alltid gruppepress, 
gruppepress, gruppepress, og alle våre avgjørelser blir tatt på grunn av påvirkning 
utenfra, enten det er Guds påvirkning eller djevelens påvirkning. 
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Den eneste makten det kjødelige mennesket har, er makten til å forkaste Kristus, 
men i og av seg selv har det ikke makt til å ta imot Kristus. Og la meg bare komme 
med en liten presisering av det. Jeg vil ikke kalle det en korreksjon, for da vil jeg 
få en haug med ikke-troende som forteller meg at jeg tok feil. Så det er en 
klargjøring. Ok. Jeg sa at den eneste makten det kjødelige mennesket har, er 
makten til å forkaste Kristus. Vel, han har egentlig ikke den makten i seg selv fordi 
han er født til å avvise Kristus. Han er bare født kjødelig. Han er bare født kjødelig. 
Men i seg selv har han ikke makt til å ta imot Kristus. Og hvorfor ikke? Fordi i 
 
Romerne. 8:7 "sier oss: For det kjødelige sinn er fiendskap mot Gud, for det er 
ikke underlagt Guds lov, og kan heller ikke være det.  
 
Så hvis du går tilbake til Johannes, sier han at dette er... La meg finne det.  
Joh 3:19 Og dette er fordømmelsen, at lyset er kommet til verden, og 
menneskene elsket mørket fremfor lyset, fordi deres gjerninger var onde.  
 
De er med andre ord født fordømt. De er født fordømt. Alle som er i slekt med 
slangen, eller Satan gjennom slangen, er født i den tilstanden. De er allerede født 
fordømt. 
 
20 For hver den som gjør det onde, hater lyset og kommer ikke til lyset, for at 
hans gjerninger ikke skal bli irettesatt. Så bare for å klargjøre det. 
 
Og Jesus forteller oss at det kjødelige mennesket hater Gud i sitt hjerte.  
 
John 15:18 ¶ Hvis verden hater deg, vet du at det hatet meg før [det hatet] deg. 
19 Var I av verden, da vilde verden elske sine egne; men fordi I ikke er av verden, 
men jeg har utvalgt eder av verden, derfor hater verden eder.  
 
20 Husk det ord som jeg sa til eder: Tjeneren er ikke større enn sin herre. Har de 
forfulgt meg, skal de også forfølge dere; har de holdt mitt ord, skal de også holde 
deres. 
 
Og hvorfor er det slik? Fordi Han også sa at de ikke har noen plass for Ordet i sitt 
hjerte. 
 
Joh 8:37 Jeg vet at I er Abrahams ætt; men I søker å drepe mig, fordi mitt ord 
ikke har noen plass hos eder. 
 
Mennesket velger det som er i samsvar med dets natur, og før det noen gang vil 
velge eller foretrekke det guddommelige og åndelige, må det få en ny natur; det 
må med andre ord bli født på ny.  
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Det er derfor det er så viktig for dere foreldre å virkelig snakke om ordet med 
barna deres, fordi ordet er liv. Ordet vil bringe liv, vil bringe ut av dem om de er 
Guds sæd eller ikke. Ordet vil bringe ut av dem og vil salve dem, og når de så har 
Den Hellige Ånd, er alt ord, ord, ord, ord, ord. 
 
Ordspråkene 14:12 ¶ Det er en vei som synes rett for en mann, men enden av 
det er dødens veier. 
 
Ordspråkene 16: 9 ¶ En manns hjerte deviseth hans vei: men Herren leder hans 
(fot) trinn. 
 
Vi forstår nemlig ikke engang Guds veier og tanker, så hvordan skulle vi 
noensinne på egen hånd kunne velge en vei som er til behag for Ham?  
 
Jesaja 55:7 La den ugudelige forlate sin vei og den urettferdige sine tanker, og 
la ham vende om til Herren, så vil han forbarme seg over ham, og til vår Gud, for 
han vil rikelig tilgi.  
 
Så står det: "Og den urettferdige mann, den mann hvis ord er en urettferdighet. 
La ham forlate alt det og vende seg til Herren. Nå skal du begynne på noe. 
 
8 For mine tanker er ikke eders tanker, og eders veier er ikke mine veier, sier 
Herren.  
 
9 For likesom himmelen er høyere enn jorden, så er også mine veier høyere enn 
eders veier, og mine tanker høyere enn eders tanker.  
 
10 For likesom regnet kommer ned og snøen fra himmelen og ikke vender tilbake 
dit, men vanner jorden og får den til å spire og gro, så den kan gi såkorn til 
såmannen og brød til den som spiser:  
 
11 Slik skal mitt ord være, det som går ut av min munn; det skal ikke vende tomt 
tilbake til meg, men det skal utrette det jeg vil, og det skal ha fremgang i det som 
jeg har sendt det til. 
 
Så vi er alle avhengige av ordet. Alt er avhengig av ordet. 
 
Det er derfor vi leser i 1. Korinterbrev 2 at vi trenger Guds egen Ånd i oss hvis vi 
skal forstå Hans Ord.  
 
10 Men Gud har åpenbart dem for oss ved sin Ånd, for Ånden ransaker alle ting, 
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(Det er Guds ånd.) ja, de dype ting i Gud. 
 
11 For hvilket menneske kjenner et menneskes ting, om ikke menneskets ånd 
som er i ham? På samme måte kjenner ingen Guds ting, men Guds Ånd (vet) 
 
Fil 2,13: "For det er Gud som virker i dere både å ville og å gjøre etter Guds 
velbehag". 
 
Så vi er hele tiden, enten vi tror at vi er langt her oppe eller langt nede i 
adopsjonsprosessen, så spiller det ingen rolle om vi er langt her oppe. Vi er 
fortsatt avhengige av Gud for alt. 
 
Moses var like avhengig av Gud. Og Enok, som vandret med Gud, han var like 
avhengig av Gud for å vandre med Gud. Se, han var bare tilfeldigvis en mann 
som Gud valgte til å representere oss. Så han er ikke annerledes enn du og jeg. 
Men jeg kommer til å snakke med ham og spørre: Hvordan var det? Men jeg vil 
sannsynligvis vite innen da, hvordan han ble oversatt, fordi jeg har sett Filip bli 
oversatt, så jeg vet at vi vil få vår oversettelse på den måten. Så det er Gud som 
arbeider i oss til å ville og til å gjøre.  
 
Denne formiddagen vil jeg gjerne ta for meg en tanke som Martin Luther skrev en 
hel bok om, og som omhandler emnet "Den menneskelige viljes trelldom". 
 
De kaller det et "fritt moralsk handlingsrom", og ordet "fritt" antyder at den som 
utøver sin vilje, er fri i utøvelsen av den.  
 
Det antyder en frihet til å velge, mens det i virkeligheten betyr det motsatte. Du 
sier: "Hvordan kan det være det motsatte hvis det er fri vilje? 
 
Vel, det er en ytre påvirkning eller makt som avgjørelsen din er avhengig av, og 
da blir valget ditt påvirket av andre enn det du selv velger, og dermed er du bundet 
til denne påvirkningen.  
 
Som jeg nevnte om gruppepress. Som jeg nevnte om gruppepresset, folk gjør 
ting. De er dumme, og de gjør ting fordi gjengen krever det. Så jeg må gå ut og 
slakte en person. Eller gjengen sier ditt eller datt, eller jentene sier ditt eller jentene 
sier datt, eller guttene sier ditt og guttene sier datt. Så du underkaster din egen 
vilje til å gjøre disse tingene, basert på at noen andre presser deg. 
 
La meg illustrere det på denne måten. 1. Korinterbrev forteller oss at vi ikke kan 
kjenne Gud uten at Guds Ånd er i oss.  
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Uansett hvor mye du utøver din såkalte makt til å velge, vil du derfor aldri kunne 
komme til Gud, fordi du aldri vil kunne kjenne Ham.  
 
Derfor er den eneste grunnen til at det kjødelige mennesket noen gang kommer i 
retning av Gud og Hans Ord, en innflytelse som har makt over hans beslutning. 
Det er derfor det er så viktig for foreldre å bare forkynne Ordet. Forkynn ordet. 
Forkynn ordet. 
 
Da er denne beslutningen eller utøvelsen av viljen bundet til det som påvirker 
dens valg.  
 
Salme 10,4 Den ugudelige vil ikke søke Gud på grunn av sitt hovmod: Gud er 
ikke i alle hans tanker. 
 
Når Gud ikke er i hans tanker, kommer han derfor ikke til Gud, for hvis han ikke 
tenker på Gud, hvordan kan han da komme til det som ikke er i hans tanker? 
 
Med andre ord, jeg snublet ikke over Gud, ok? Så det er ikke du som velger Gud, 
det er Gud som velger deg. Ikke sant? Hvorfor det? Fordi du var i Hans tanker før 
verdens grunnvoll ble lagt. 
 
I Korinterbrevet 2:14 Men det naturlige menneske tar ikke imot det som hører 
Guds Ånd til, for det er dårskap for ham, og han kan ikke forstå det, for det er 
en åndelig erkjennelse. 
 
Så hvis det er umulig for ham å kjenne og forstå Guds ting, hvordan kan han da 
velge å komme til det han ikke kjenner og ikke forstår? Jeg mener, han har ikke 
engang tenkt over det. 
 
Det er overraskende for meg hvor mange unge mennesker i denne nasjonen som 
aldri har hørt evangeliet. Jeg mener, mange av dem vet ikke engang hvor deres 
stat ligger i forhold til resten av statene. Jeg har en hel preken om det, om 
fordummingen av Amerika. 
Markus 4:11 Og han sa til dem: "Dere er det gitt å lære Guds rikes hemmelighet 
å kjenne; men for dem som er utenfor, skjer alt dette i lignelser:  
 
Og når vi snakker om fordummingen av nasjonene, jeg mener, hvorfor skulle folk 
ta den tingen inn i systemet sitt og endre systemet sitt, og de vet ikke engang om 
det? Det står ingenting på kartene (brosjyren), det er ingenting som de kan se. Så 
de vet egentlig ikke hva de får. 
 
Men de stoler ikke på Gud. Det er Amerika de stoler på. Og så er de blitt dummet 
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ned til å akseptere hva enn sjefen sier, jeg kan gjøre det. 
 
Og så sa sjefen min som begrunnelse, vel, jeg beklager, men selv i militæret sier 
de at man skal adlyde. Du skal adlyde. Men hvis det er en feil kommando, eller 
hvis det er en ulovlig kommando, så skal du ikke adlyde. Hvor mange militære 
velger å ikke adlyde en ulovlig ordre? De er redde fordi hele pensjonen deres er 
avhengig av at de adlyder. Så det fortsetter  
 
12 for at de skal se, men ikke forstå, og høre, men ikke forstå, for at de ikke når 
som helst skal omvende seg og få forlatelse for sine synder. 
 
Det kjødelige mennesket kan være "fritt" i den forstand at det ikke er tvunget 
utenfra. Gud tvinger aldri synderen til å synde.  
 
Men synderen er ikke "fri" til å gjøre verken godt eller ondt, fordi et ondt hjerte i 
hans indre hele tiden trekker ham i retning av synd.  
 
La meg illustrere hvordan jeg resonnerer rundt dette.  
 
Joh 8:34 Jesus svarte dem: Sannelig, sannelig, jeg sier eder: Hver den som gjør 
synd, er syndens tjener. 
  
Ordet tjener er det greske ordet doulos, som først og fremst defineres som en 
slave, en trell, en mann i trelldomstilstand, og som slave defineres det metaforisk 
som en som overgir seg til en annens vilje;  
 
Sa ikke Jesus: "La ikke min vilje skje, men din vilje skje. Så selv Jesus og Paulus 
sa: "Jeg er en slave. Paulus var en fange av Jesus Kristus. Men han var villig som 
broder Branham. Å, broder Branham, vi kan gjøre hva vi vil. Han sa, hør her, jeg 
kan gjøre hva jeg vil. De sa, vel, hvordan det? Han sa, fordi alt jeg ønsker å gjøre 
er å behage Ham. Greit, så du er en slave av det. 
 
II Peter 2:19 Mens de lover dem frihet, er de selv fordervelsens tjenere; for av 
hvem et menneske blir overvunnet, av den samme blir han bragt i trelldom.  
 
Så den som overvinner deg, får sin belønning. Hvis det er ondskap, får du 
ondskapens belønning. Hvis det er Gud, får du Guds belønning. Det er derfor jeg 
tror jeg kan ta feil i dette. 
 
Men Bibelen sier at mer velsignet er den som ikke har sett, men tror. Nå, broder 
Vayle, broder Collins, broder Hickerson, alle disse predikantene og troende, 
LaVonnes foreldre inkludert, som tok del i broder Branhams tjeneste mens han 
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forkynte. Herfra og dit har de fått sin belønning, de er velsignet. Men vi som ikke 
har sett, selv om du var åtte år gammel da du så, eller ti år gammel, til og med 
tolv år gammel, eller til og med som broder James, han sa at han var 16 år 
gammel da broder Branham gikk av scenen. De var ikke gamle nok til å forstå 
dette budskapet. Nå, de kan ha sett noe og sagt: "Jeg tror at den mannen er av 
Gud. Det er vidunderlig. Det er en velsignelse akkurat der. 
 
Så du er ikke bare velsignet, men du er enda mer velsignet, fordi du ikke har sett, 
og du tror. Så hvis det finnes en velsignelse, som er en oppstandelse og en 
forandring av kroppen for dem som har gått videre, er det da mulig at siden vi er 
mer velsignet, er det en større belønning for dem som ikke har sett og likevel tror? 
 
Og det vil være, du vil ikke måtte gå gjennom en oppstandelse. Kroppen din vil 
bli forandret. Du får deres velsignelse. Så du får deres velsignelse, kroppen 
forandres. 
Begge får kroppen forandret. Men du får en større belønning, fordi du faktisk går 
rett inn i evigheten. Det er noe å tenke på. 
 
Så du skjønner at de kan si én ting, men handlingene deres er helt annerledes 
enn ordene deres.  
Ordet trelldom kommer, som jeg har nevnt, fra det greske ordet douloo, som betyr 
å bli trell eller å bli bragt i trelldom eller å være under trelldom. -- Det betyr gitt, og 
hvis det er gitt, så er det ikke av egen kraft.  
 
Det betyr å gjøre en tjener til trell, er å gjøre en slave av, redusere til trelldom 1a) 
metaforisk, det er å gi seg selv til en annens behov og tjeneste, å gjøre seg selv 
til en trell for ham. Eller som Paulus sa, en trell under Kristus. 
 
Det kommer av samme rotord som vi leste tidligere, doolos, og betyr å overgi seg 
selv til en annens vilje.  
 
Det er det som er tjenervirksomhet. Og vi er her for å tjene Kristus. Ordet 
overvinne kommer fra det greske ordet hettao, som betyr å være underlegen eller 
å bli gjort underlegen, å bli erobret av en, eller tvunget til å underkaste seg en. 
 
Derfor taler dette om mennesket som intet annet enn en skyldner, og hvis det er 
en skyldner, en slave, så er det blitt en slave av synden, til å tjene synden.  
 
Så hvis mennesket er en slave av denne dødens kropp, en slave av synden, for 
å tjene synden, da snakker vi om at det kjødelige mennesket er solgt under 
synden. En slave under synden, som er vantroen. 
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En alkoholiker er bundet til alkoholen. En narkoman er bundet til narkotikaen. Så 
politikeren er i trelldom under den som betaler hans vei dit. Så du skjønner, de 
blir slaver.  
 
Romerne 7:14 ¶ For vi vet at loven er åndelig; men jeg er kjødelig, solgt under 
synd. 15 For det som jeg gjør, tillater jeg ikke: for det jeg ville, det gjør jeg ikke; 
men hva jeg hater, det gjør jeg.  
 
Og enhver slave hater å være i deres tilstand. Du snakker med musikerne, og 
mange av dem har faktisk inngått en pakt med djevelen. Og mange av dem blir 
fortalt, hvis du vil komme høyt i denne organisasjonen, må du inngå en pakt med 
djevelen. Vel, etter at de har inngått en pakt med djevelen, så sier de, hva handler 
det hele om? Så begynner de å ta stoff for å bli høyere, og de prøver sex for å bli 
høyere, og de kan bare ikke bli... De er bare ulykkelige mennesker, og så inngår 
de en pakt om å bli slaver. Vel, du får litt mer penger. Denne slaven her får mer 
penger enn denne slaven her, men de er fortsatt begge slaver. 
 
16 Om jeg da gjør det som jeg ikke vil, så gir jeg loven mitt samtykke til at det er 
godt. 17 Da er det ikke lenger jeg som gjør det, men synden som bor i meg.  
 
18 For jeg vet at i meg (det vil si i mitt kjød) bor intet godt; for viljen er til stede hos 
meg; men hvordan jeg skal gjøre det som er godt, finner jeg ikke.  
 
19 For det gode som jeg vil, gjør jeg ikke, men det onde som jeg ikke vil, det gjør 
jeg. 20 Om jeg nu gjør det jeg ikke vil, så er det ikke mere jeg som gjør det, men 
synden som bor i mig. 
 
Det er derfor broder Branham sa at Gud ser på din synd og sier: Jeg kommer ikke 
til å gi deg æren for den fordi du var slave av noe annet.  
 
21 Jeg finner da en lov, at når jeg vil gjøre det gode, så er det onde nærværende 
hos meg.  
 
22 For jeg har behag i Guds lov i mitt indre. 23 Men jeg ser en annen lov i mine 
lemmer, som strider mot loven i mitt sinn og fører meg i fangenskap under 
syndens lov som er i mine lemmer.  
 
24 Hvem skal frelse meg fra dette dødens legeme, du elendige menneske som 
jeg er? 25 Jeg takker Gud ved Jesus Kristus, vår Herre. Med sinnet tjener jeg 
altså Guds lov, men med kjødet tjener jeg syndens lov. 
 
Hver og en av oss har en blanding i oss. Første Mosebok, kapittel seks. Noah var 



14 

 

den siste mannen, perfekt i sin genealogi, i sin avstamning. Så han giftet seg med 
en menneskedatter, og hans barn hadde blandingen i seg. Vi har alle blandingen 
i oss, men legg merke til, i kjødet har vi blandingen, men i vår ånd, i vår sjel, var 
det bestemt av Gud. Og når du blir født på ny, det er det opprinnelige, se, det 
setter deg tilbake til Guds sinn igjen, fordi det er det livet Gud ønsket for deg. Og 
så sier han: "Jeg er egentlig ikke underlagt kjødets lov, jeg er underlagt Guds lov.  
Dette ordet Paulus bruker for solgt under er det samme greske ordet som Jesus 
bruker i lignelsen om mannen som skyldte så mye at han og familien hans ble 
solgt.  
 
Matteus 18:23 Derfor er himlenes rike å ligne med en konge som ville ta hensyn 
til sine tjenere.  
 
24 Og da han begynte å regne, kom det en til ham som skyldte ham ti tusen 
talenter.  
 
25 Men da han ikke hadde noe å betale, befalte hans herre at han skulde selges 
med hustru og barn og alt hva han eide, og at det skulde betales. 
 
Når en mann blir solgt til slaveri, er det bare to måter han kan komme seg ut av 
det på. Nummer 1) Han må betale den prisen han skylder, eller en annen må 
betale den for ham.  
 
Du kan kjøpe en slave, og han er fortsatt en slave for deg, men du kan kjøpe en 
slave og sette ham fri. Det er det vi snakker om.  
 
Men hvis den andre betaler for ham, er det opp til den andre å enten frigjøre ham, 
eller så skifter trelldommen bare hender. Han var slave for denne ene. Nå var han 
slave av denne ene fordi han betalte en pris for ham. 
 
Nummer 2) Vi blir frigjort fra trelldommen når vi dør. Dette er de eneste to veiene 
ut av denne tilstanden av trelldom. Så gjør ditt valg.  
 
Romerne 6:6 Vi vet at vårt gamle menneske er korsfestet med ham, for at 
syndens legeme skal bli tilintetgjort, for at vi fra nå av ikke skal tjene synden. 7 
For den som er død, er frigjort fra synden.  
8 Når vi nå er døde med Kristus, så tror vi at vi også skal leve med ham. 9 For vi 
vet at når Kristus er oppreist fra de døde, dør han ikke mere; døden har ikke mere 
herredømme over ham.  
Døden er ikke en seierherre. Døden er ikke et gruppepress for Jesus. Han har 
stått opp fra de døde.  
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10 For ved at han døde, døde han en gang for synden, men ved at han lever, 
lever han for Gud. 11 På samme måte skal også I anse eder selv for å være døde 
for synden, men levende for Gud ved Jesus Kristus, vår Herre.  
 
12 La derfor ikke synden herske i eders dødelige legeme, så I adlyder den i dens 
lyster.  
 
13 Gi heller ikke eders lemmer som redskaper til urettferdighet for synden, men 
overgi eder selv til Gud, som levende fra de døde, og gi eders lemmer som 
redskaper til rettferdighet for Gud.  
 
Med andre ord, velg ditt valg. Du kan leve evig, men du er fremdeles en slags trell 
av Gud, men alle ting virker sammen til ditt beste som Hans trell. Eller du kan 
velge djevelen, og du tror at du er fri, men det er du ikke. Du er i virkeligheten 
hans slave, og du vil gjøre som han befaler, og du vil ende opp korrupt og bli 
kastet i ildsjøen en dag. Vel, jeg tror jeg ville valgt å være Kristi slave. Jeg har så 
mye mer belønning. Han sier at alle ting vil virke sammen til mitt beste.  
 
14 For synden skal ikke ha herredømme over eder, for I er ikke under loven, men 
under nåden.  
 
15 Hva da? Skal vi synde, fordi vi ikke er under loven, men under nåden? Gud 
forby det.  
 
16 Vet dere ikke at den som dere gjør dere til tjenere for å adlyde, hans tjenere 
er dere for den dere adlyder, enten det gjelder synd til døden eller lydighet til 
rettferdighet?  
 
17 Men Gud være takk for at I var syndens tjenere, men av hjertet har I adlydt 
den lære som blev overgitt eder.  
 
18 Da dere da ble frigjort fra synden, ble dere rettferdighetens tjenere. 
 
Den eneste måten du kan bli fri på, er at du aldri var under synd til å begynne 
med. Du gjorde det aldri, som broder Branham sa, og det er det rettferdiggjørelse 
handler om.  
 
Faktisk er ordet Paulus brukte her i Romerne 6:7 For den som er død, er befridd 
fra synden, det greske ordet dikaioo, og det betyr å rettferdiggjøre  
Å bli frigjort til å være rettferdig 1) å gjøre rettferdig 2) å vise, eller utstille, å vise 
at man er rettferdig, slik man er og ønsker at man selv skal bli betraktet som.  
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3) å erklære, å erklære noen for å være rettferdig og rettskaffen, eller slik han 
burde være.  
 
Og det er det som er nøkkelen, slik han burde være. Vi var ment å være Guds 
sønner. 
 
Ordet brukes også som ordet rettferdiggjøre eller rettferdiggjørelse gjennom 
resten av Skriften.  
Paulus talte om det i Apostlenes gjerninger 13,38 La det derfor være kjent for 
dere, menn og brødre, at gjennom denne mannen er syndenes forlatelse forkynt 
for dere:  
 
39 Og ved ham blir alle som tror, rettferdiggjort fra alt det som dere ikke kunne bli 
rettferdiggjort fra ved Mose lov.  
40 Ta eder derfor i vare, så ikke det kommer over eder som det er talt om hos 
profetene;  
 
41 Se, I foraktere, og undres og går fortapt; for jeg gjør en gjerning i eders dager, 
en gjerning som I ikke skal tro, om enn en mann forkynner den for eder.  
 
Og selvfølgelig har vi fått en mann til å forkynne det for oss. Og det er derfor vi er 
Kristi rettferdige brud. 
 
Romerne 3:20 Derfor skal intet kjød bli rettferdiggjort for hans åsyn ved 
lovgjerninger; for ved loven er det syndserkjennelse.  
 
21 Men nå er Guds rettferdighet uten loven blitt åpenbart, bevitnet ved loven og 
profetene;  
 
22 ja, Guds rettferdighet som er ved troen på Jesus Kristus for alle og på alle dem 
som tror; for det er ingen forskjell:  
 
23 For alle har syndet og mangler Guds herlighet, 24 men blir rettferdiggjort av 
hans nåde ved den forløsning som er i Kristus Jesus:  
25 Ham som Gud har satt frem til en forsoning ved troen på hans blod, for å 
forkynne sin rettferdighet til forlatelse for fortidens synder, ved Guds 
overbærenhet;  
 
26 For å forkynne, sier jeg, på denne tid hans rettferdighet, for at han skal være 
rettferdig og rettferdiggjører den som tror på Jesus.  
 
27 Hvor er da skryt? Det er utelukket. Ved hvilken lov? av gjerninger? Nei, men 
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ved troens lov. 28 Derfor slutter vi at et menneske blir rettferdiggjort ved tro uten 
lovens gjerninger. 
 
Så du skryter ikke av at jeg endelig gjorde dette? Nei, du sier, hei, Gud åpnet 
øynene mine, og nå lever jeg riktig? 
 
Romerne 5: 1 ¶ Derfor er vi rettferdiggjort ved tro, vi har fred med Gud gjennom 
vår Herre Jesus Kristus: 2 Ved hvem vi også har adgang ved tro til denne nåde 
hvor vi står, og gleder oss i håp om Guds herlighet.  
 
3 Og ikke bare det, men vi roser oss også i trengsler, for vi vet at trengsler skaper 
tålmodighet, 4 og tålmodighet gir erfaring, og erfaring gir håp:  
 
5 Og håpet skammer seg ikke, fordi Guds kjærlighet er utøst i våre hjerter ved 
Den Hellige Ånd som er gitt oss.  
 
6 ¶ For da vi ennå var uten styrke, døde Kristus i rette tid for de ugudelige. 7 For 
knapt for en rettferdig mann vil man dø; men kanskje for en god mann ville noen 
til og med våge å dø.  
 
8 Men Gud åpenbarer sin kjærlighet til oss ved at Kristus døde for oss mens vi 
ennå var syndere. 9 Så meget mer skal vi nå, da vi er blitt rettferdiggjort ved hans 
blod, bli frelst fra vreden ved ham. 
 
Rom 8:30 Men dem som han forutbestemte, dem kalte han også, og dem som 
han kalte, dem rettferdiggjorde han også, og dem som han rettferdiggjorde, dem 
herliggjorde han også. Nå er alt dette i fortid. 
 
31 ¶ Hva skal vi da si til disse tingene? Hvis Gud [er] for oss, hvem kan da være 
imot oss? 32 Han som ikke sparte sin egen Sønn, men overgav ham for oss alle, 
hvordan skal han ikke med ham også fritt gi oss alle ting?  
 
33 Hvem kan legge Guds utvalgte noe til last? [Det er Gud som rettferdiggjør.  
 
34 Hvem er det som fordømmer? Det er Kristus, han som døde, ja, han som er 
oppstått, han som sitter ved Guds høyre hånd, han som også går i forbønn for 
oss.  
 
35 Hvem kan skille oss fra Kristi kjærlighet? [skal trengsel eller nød eller 
forfølgelse eller hungersnød eller nakenhet eller fare eller sverd?  
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36 Som det står skrevet: For din skyld blir vi drept hele dagen; vi blir regnet som 
får som skal slaktes. 37 Men i alt dette er vi mer enn seierherrer ved ham som 
har elsket oss. 
 
I Korinter 6: 9 ¶ Vet dere ikke at de urettferdige ikke skal arve Guds rike? Vær 
ikke bedratt: verken horkarer eller avgudsdyrkere eller ekteskapsbrytere eller 
effeminate eller misbruk av seg selv med menneskeheten,  
 
10 Hverken tyver eller begjærere eller drukkenbolter eller voldsmenn eller 
utpressere skal arve Guds rike.  
 
11 Og slike var noen av eder; men I er vasket, men I er helliget, men I er 
rettferdiggjort i Herren Jesu navn og ved vår Guds Ånd.  
 
12 ¶ Alt er tillatt for meg, men alt er ikke formålstjenlig; alt er tillatt for meg, men 
jeg vil ikke bli bragt under makt (Se, jeg vil ikke bli formanet. Jeg vil ikke bli bragt 
under makt) av noen.  
 
13 Kjøtt for magen, og magen for kjøttet; men Gud skal ødelegge både den og 
dem. Men legemet er ikke til for utukt, men for Herren, og Herren for legemet.  
 
14 Og Gud har både oppreist Herren og vil også oppreise oss ved sin egen kraft.  
 
15 Vet I ikke at eders legemer er Kristi lemmer? Skal jeg da ta Kristi lemmer og 
gjøre dem til en skjøges lemmer? Gud forby det. 
 
Hvis vi fjerner all Guds tilbakeholdenhet, kan alle mennesker bli, eller vil på grunn 
av blandingen bli, enten en Kain, en Farao eller en Judas.  
 
Hvordan kan synderen da bli himmelvendt? Det kan han aldri bli. Ved en handling 
av hans egen vilje?  
 
Det er ikke slik. En kraft utenfor ham selv må gripe tak i ham og løfte ham hele 
veien. Synderen er fri, men fri bare i én retning, fri til å falle, fri til å synde.  
 
Som Ordet uttrykker det: "For da dere var syndens tjenere, var dere fri fra 
rettferdigheten", Rom 6,20. Med andre ord, det fantes ingen rettferdighet hos 
dere, ellers ville dere ikke ha vært fri til å synde. 
 
Synderen er fri til å gjøre som han vil, alltid som han vil (bortsett fra når han blir 
hindret av Gud), men hans lyst er å synde.  
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Og når vi sier at han er fri til å gjøre som han vil, er det med dette i tankene. Han 
er fortsatt bundet til sin egen vilje.  
 
For med mindre Gud griper inn på vegne av et menneske, er det dømt til å bli 
slavebundet av sitt eget begjær på grunn av blandingen i Noahs dager.  
 
I 1. Mosebok 6 står det: "Guds sønner så at menneskedøtrene var vakre, og de 
tok til seg hvem de ville." Så det var da blandingen kom inn, og hybridtilstanden 
fikk grep om alle mennesker. 
 
Derfor er han dømt til å bli kontrollert av alle ytre krefter som han ikke har kontroll 
over.  
 
Kan han se disse kreftene, og dermed kontrollere dem? Kan du se tyngdekraften 
og dermed kontrollere den? Likevel er den der. Kan du se elektrisitet?  
 
Du kan kanskje se gnisten den lager eller kraften som kommer fra den på en eller 
annen manifestert måte, men elektrisitet er usynlig i seg selv.  
 
Du kan ikke se det, for vi har å gjøre med det usynlige. Kan du se livet? Nei, men 
du kan se det som manifesterer liv.  
 
Og likevel styres vi av tyngdekraften, vi styres av livet, men hvilket liv er det som 
har kontroll over oss?  
 
Det er altså de usynlige egenskapene som kontrollerer oss. Hvis vi er Guds ætt, 
da blir vi tiltrukket av Ordet. Hvis du er slangens sæd, Satans barn, da vil du ikke 
komme til lyset, og du vil kjempe mot det. 
 
Bibelen sier om Satan: "Han taler ikke sannhet, fordi det ikke er noen sannhet i 
ham, og han var en løgner og morder fra begynnelsen av, fordi han ikke bodde i 
sannheten". 
 
Johannes 3:18 Den som tror på ham, blir ikke dømt; men den som ikke tror, er 
allerede dømt, fordi han ikke har trodd på Guds enbårne Sønns navn. 
 
19 Og dette er fordømmelsen, at lyset er kommet til verden, og menneskene 
elsket mørket fremfor lyset, fordi deres gjerninger var onde. 
 
20 For hver den som gjør det onde, hater lyset og kommer ikke til lyset, for at 
hans gjerninger ikke skal bli irettesatt.  
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21 Men (det er en stor en.) Men den som gjør sannhet, kommer til lyset, for at 
hans gjerninger kan bli åpenbare, (at de er,) at de hadde, var virket i Gud, hvilket 
betyr (de hadde sin kilde i Gud). 
 
Så hvis navnene deres står i livets bok, så burde dere være et lykkelig folk.  
 
Og derfor må vi, som styres av disse usynlige substansene, ta våre valg basert 
på disse ytre kreftene.  
Så hvis våre valg er basert på disse ytre påvirkningene, er vi da virkelig frie til å 
velge hva vi vil?  
 
Folk sier at jeg kan gjøre hva jeg vil med kroppen min. Vel, er det sant? Kan du 
det? Fordi Gud sa at du ikke kan det. 
 
Er det ikke utfallet av valget som dikterer hva vi skal velge? Hva er da herren, 
valget, valget eller utfallet?  
 
Se på resultatet for dem som valgte feil måte å bruke det usynlige på.  
 
Romerne 1:19 ¶ Fordi det som kan være kjent av Gud, er åpenbart i dem; for 
Gud har vist det til dem.  
 
Romerne 1:20 For det usynlige ved ham fra verdens skapelse av er tydelig å se, 
idet man forstår det av det som er skapt, hans evige kraft og guddom, så de er 
uten unnskyldning:  
 
21 For da de kjente Gud, æret de ham ikke som Gud og var ikke takknemlige, 
men ble forfengelige i sine innbilninger, og deres uforstandige hjerte ble 
formørket.  
 
22 De trodde de var vise, men ble uforstandige, 23 og forvandlet den 
uforgjengelige Guds herlighet til et bilde som ligner forgjengelige mennesker, 
fugler, firføttede dyr og krypdyr.  
 
24 Derfor overgav Gud dem også til urenhet ved sine egne hjerters lyster, så de 
vanæret sine egne legemer seg imellom. 
 
Du skjønner, det er dette som finner sted, å, broder Vayle, sier han, kommentarer 
og rettelser. Så, du vet, så hvis han gjorde disse tingene feil, vel, da trenger vi 
egentlig ikke å lytte til mannen, for la oss innse det, han gjorde noen feil, og så, 
vi kommer ikke til å gjøre de feilene. Så vi er bedre enn ham. Du vet, disse karene 
er alle... 
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Jeg møtte en av dem da han var 16 år. Han var pastor i en kirke. 
Kan du tenke deg en pastor i en menighet som er 16 år gammel? Bibelen sier at 
man ikke skal være en novise, ok? Ellers blir de oppblåste, og en annen jeg møtte 
i 2012, han er nå 35 år. Så i 2012 var han 23 år eller noe sånt. Eller mindre enn 
det. Ja, 23, og disse gutta sier, vel, vi kommer til å gå vår vei fordi vi tror at vi har 
det. Dere har det ikke. Jeg sa ha det. Jeg bryr meg egentlig ikke. Det spiller ingen 
rolle for meg hvem du følger. Du burde følge profeten. 
 
Profeten sier noe, og du bør tro på det. Men at du stiller spørsmål ved profeten, 
sier meg at du tror du er rettferdiggjort. Og du har ikke mer rettferdighet enn et 
ekorn. Jeg tenker ikke slik. Jeg kan ikke tenke slik. 
 
24 Derfor gav Gud dem også til urenhet ved sine egne hjerters lyster, så de 
vanæret sine egne legemer seg imellom 
 
25 som forvandlet Guds sannhet til løgn og tilbad og tjente skapningen mer enn 
Skaperen, han som er velsignet i all evighet. Amen, Amen. 
 
Kolosserne 1:16 For ved ham ble alle ting skapt, Nå, hvordan kan det lyset i 1 
Mos 1:3 være solen, som ikke kommer før 1 Mos 1:14? Og i mellomtiden, da Gud 
talte og sa, la loven om reproduksjon finne sted og hvert frø etter sitt slag. Nå, 
hvordan kunne da 1 Mosebok 1:3, lyset som Gud kalte en dag. Og Peter sier at 
Han er en dag vår, hvordan kunne det lyset være solen når Kolosserne her sier, 
 
Kolosserne 1:16 For ved ham er alt skapt, alt som er i himmelen og på jorden, 
det synlige og det usynlige, enten det er troner eller herredømmer eller 
fyrstedømmer eller makter; alt er skapt ved ham og for ham: 
  
Og han er begynnelsen på Guds skapelse. Han måtte bli født et sted. Så disse 
brødrene tar en innflytelse som er utenfor ordet? Amen, det gjør de. For hvis du 
ikke kan finne det i Guds ord, så bare legg det på hyllen. Men hvis du ser det i 
Guds ord at Jesus Kristus var den aller første gangen Gud talte.  
 
Broder Branham sa at den aller første gangen Han talte, kom Logos ut. Og det 
var Guds Sønn. Vel, den aller første gangen Han talte i 1. Mosebok er 1:3, ok.  
 
17 Og han er før alle ting, (Han er altså før solen, månen, stjernene og alt annet.) 
og ved ham består alle ting. 
 
Da er det bare én som har en suveren vilje, fordi det bare er én som kontrollerer 
alle ting, både synlige og usynlige.  
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Er mennesket da alltid en tjener? Kan mennesket noensinne komme dit hvor det 
er fritt?  
 
Og svaret er ja, hvis Den som skapte alt som er synlig og usynlig, som kontrollerer 
alle krefter både synlige og usynlige, også bor i deg, da vil du være fri til å ta et 
riktig valg, men alt du ønsker å gjøre er å behage Ham.  
 
Kristus er identifisert på samme måte 64-0415 P:26 Han var Gud i Kristus og 
forsonte verden med seg selv. Han uttrykte hva Faderen var i seg selv.  
 
Han sa: "Jeg gjør alltid det som behager Faderen. Og jeg og Faderen er Ett. 
Faderen bor i Meg. Når dere ser Meg, har dere sett Faderen."  
 
Med andre ord, Han uttrykte Gud, Ånden, så mye i Ham, at det ikke var noe ran 
for Ham og Faderen å være en og samme person.  
 
Da er det ikke ran. Hvis så mye av Gud er i deg. Å betrakte deg selv som noe 
annet enn en del av Gud. 
 
Loven har en skygge 56-0621 S:48 Jeg gjør alltid det jeg har lyst til. Gud lar meg 
gjøre det jeg vil, og jeg er så glad for det. ... og så sier han på slutten av dette 
avsnittet: ... Og hvis du elsker Herren, vil du gjøre alt du kan for å behage Ham.  
 
Som broder Branham sa På vingene til en snøhvit due 65-1128E S:20 Og slik 
er det med en virkelig kristen. Visste du at en ekte kristen ikke engang har noen 
synd i det hele tatt tilregnet ham? David sa: "Salig er den mann som Gud ikke 
vil tilregne synd."  
 
Når du er vasket i Lammets Blod (ikke ved å tro, men virkelig i Lammets Blod), 
tilregner ikke Gud deg noe av det du har gjort, fordi du er under Blodet og Han 
ser det ikke.  
 
Det er et blodoffer; det eneste Han kan se deg i, er slik Han så deg før verdens 
grunnvoll ble lagt, da Han skrev ditt navn inn i Lammets Livets Bok. Så det 
er slik jeg vil at Han skal se meg. Er det forstått? 
 
Det er alt Han kan se på, for du er frikjøpt fra alt som noensinne er gjort; du er 
vasket i Lammets blod.  
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Derfor er det ingen galle i deg; det er ingen uren vane i deg; fordi Lammets blod 
har gjort dette; og Gud kan ikke tilregne deg synd etter at du har et syndoffer som 
ligger der og venter på deg. 
 
"Jamen," sier du, "da har jeg jo god plass, broder Branham; jeg kan gjøre hva jeg 
vil." Det gjør jeg alltid, alltid. Men når et menneske virkelig kan se hva Jesus 
har gjort for ham, og snu seg rundt og gjøre noe som er i strid med Ham, 
viser det at han aldri har tatt imot Kristus.  
 
Jesus sa: "For dette er jeg kommet til verden, for å gjøre min fars vilje". Han 
sa faktisk: "Min føde er å gjøre min fars vilje". Og hvis det er Hans kjøtt, så er 
det Hans energikilde. 
 
Hebreerne 11:1 ¶ Nå er troen substansen av ting som håpes på, beviset på ting 
som ikke er sett. 
 
Troen er usynlig, og likevel er den en substans. Og ved troen, som er usynlig, blir 
du frelst. 
 
Ved troen arver du løftene. Ved tro blir du født på ny og mottar selve Guds 
usynlige liv inn i ditt dødelige kjød, slik at det kan leve seg ut i ditt liv.  
 
Hebreerne 11,3 Ved troen forstår vi at verden er blitt til ved Guds ord, slik at det 
som er synlig, ikke er blitt til av det som er synlig. 
 
Og hvis det krevde tro for Gud å skape det som ikke var der, og hvis Guds liv 
lever i deg, så er det derfor Han kunne ta et menneske og tale ekorn inn i 
tilværelsen.  
 
Fordi opphavsmannen til all synlig og usynlig makt kom inn i ham, og derfor var 
all synlig og usynlig makt under hans kontroll.  
 
Det er den eneste måten vi noen gang kan være en virkelig fri moralsk aktør på, 
og det er ved at Gud lever ut sitt liv i oss og gjennom oss.  
 
Nå skal jeg, på denne tiden, dette er et spørsmål om tiende, ok? Og jeg tenkte 
jeg skulle legge det inn her. Det er mange av de tingene jeg sa her inne. Jeg 
prekte faktisk om det i 1984. Jeg var faktisk i 1982. Broder Vayle holdt... Det er 
lenge siden. Det er 42 år siden. Jeg var en ung pastor på den tiden. Broder Vayle 
ba meg sitte i et panel av pastorer for å svare på spørsmål. 
 
Han hadde et stevne i Columbus i 1982. Og spørsmålet kom opp fordi det var en 
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mann som forkynte i Sør-Carolina. Så spørsmålet kom opp om at denne mannen 
krever av alle sine folk at hvis de kommer på etterskudd med tienden, skal de 
betale 20 %. Og så sa han, så noen av dere kommer til å skylde meg huset deres. 
 
Vel, den mannen var blant publikum, og jeg visste at han hadde sagt det. Så da 
det var min tur til å svare på spørsmålet, sa jeg: "Vel, Bibelen sier ikke det. Bibelen 
sier at du skal betale 20 % på de 10 %, som er 12 %. Og det står ikke om du ikke 
har betalt tienden din. Det står at hvis du har brukt tienden din til å kjøpe noe 
annet med, så må du nå betale Gud 12 % av tienden din. Så det er ikke åger. Det 
er faktisk en straff.  
 
Spørsmål nr. 10: Bror Lee Vayles preken Spørsmål og svar nr. 19 'Tjue prosent 

tiende - 8. november 1992, 14 "Nå, da jeg tok for meg dette spørsmålet om 20 
prosent, tok jeg bare for meg det som kommer ut av mitt eget sinn, og fra Guds 
Ord, basert på det. Men jeg sier ikke at jeg kan sitere ord for ord.  
 
Men det er en 20 prosent i Bibelen som er dette: Hvis du noen gang kommer i 
uføre og du trenger penger og du holder tilbake tienden, skylder du Gud 20 
prosent på den tienden'". Så hva sier du til det? 20 prosent av tienden er bare 12 
prosent. Men han sa det ikke, så jeg sier det. Men han sa det ikke, så jeg sier det. 
Det er ikke 20 % du ikke skal betale 20 % på. Du skal betale 12 % av tienden. Du 
betaler 20 % av tienden. Så du betaler 12 % totalt.  
 
Så spørsmålet nr. 10 er. Kan vi få mer klarhet om straffene for å betale tiende 
senere? Han brukte ordet "senere", og broder Vayle har aldri sagt det.  
 
Svar på nr. 10: Tredje Mosebok 27,30 sier ikke noe om å betale tienden for sent, 
bare om å bruke den til noe annet og så skylde den. Lytt til hva som står der. 
"Og all tiende av landet, enten det er av landets såkorn eller av treets frukt, er 
Herrens: Og det er nøkkelen akkurat der.  
Den tilhører ikke dere, den tilhører Gud. Den er hellig for Herren. 31 Og hvis noen 
vil innløse noe av sin tiende, skal han legge til en femtedel av den. (den femte 
delen er 20 %) 
 
I den forsterkede versjonen av 3. Mosebok 27,30-33 står det: "En tiendedel av 
det landet produserer, enten det er korn fra jorden eller frukt fra trærne, tilhører 
GUD. Den er hellig for GUD. Hvis en mann kjøper tilbake noe av den tiendedelen 
han har gitt, må han legge tjue prosent til.  
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En tiendedel av hele flokken, hvert tiende dyr som går under hyrdestaven, er hellig 
for GUD.  
Han har ikke lov til å velge ut det gode fra det dårlige eller foreta en erstatning. 
Hvis han på uærlig vis foretar en erstatning, blir begge dyrene, det opprinnelige 
og erstatningen, helligdommens eiendom og kan ikke innløses."  
 
Så hva mener han med å innløse? Det betyr å kjøpe tilbake tienden sin. Det betyr 
å bruke tienden til å betale en annen gjeld, og så fortsatt skylde tienden.  
 
Det er som en mann, en gang gikk han til styret, og dette hadde ikke noe med 
tiende å gjøre, men han gikk til styret i Minneapolis. Og han sa: "Jeg klarer ikke å 
betale regningene mine. Jeg kan ikke betale for huset mitt. Og de sa: "Greit. 
Diakonen sa til ham, ok, har du gjort noen innkjøp i det siste? Ja, jeg kjøpte et 
stereoanlegg. Hvor mye kostet stereoanlegget? 700 dollar. Hvor mye betaler du 
på huset? Vel, det er 600 dollar. Bare selg stereoanlegget og betal regningene 
dine. Kirken skal ikke betale, så du kan ha et stereoanlegg. Det er rasjonell 
tenkning. 
 
Men hva betyr ordet innløse? Det betyr å kjøpe tilbake sin tiende. Det betyr å 
bruke tienden til å betale en annen gjeld, og så fortsatt skylde tienden. 
 
Jeg kjenner en predikant fra sørstatene som jeg har nevnt, som pleide å si til sitt 
folk at tienden deres ville øke fra 10 % til 20 % hvis de kom på etterskudd med 
tienden, og han sa til menigheten sin at noen av dem ville skylde ham huset sitt.  
 
Og det er morsomt, men den mannen satt i det møtet i 82. Og jeg hørte ham 
snakke med en annen prest. Han var rundt 70 år gammel på den tiden. Jeg var 
29 år gammel. Og svaret mitt var rett fra ordet. Men det gikk imot det han lærte 
menigheten sin. Og jeg hørte ham da jeg gikk forbi, og han sa: "Der går den 
novisen. Og jeg tenkte, vel, jeg er kanskje en novise. 
 
Jeg er kanskje yngre i Herren. Men jeg er i hvert fall grunnlagt på Skriften, ikke 
på grådighet. Så det er ikke av grådighet vi gjør noe som helst, vi gjør det fordi 
Gud bare ba om det. 
 
Men det er ikke det Skriften lærer. Den sier at hvis du innløser tienden din for å 
betale for noe annet, så betaler du Gud 20% på toppen av tienden, noe som betyr 
at du skylder 12%.  
 
Fordi 20 % av 10 % er ytterligere 2 %. Så 2 + 10 er lik 12 %. For de som trenger 
litt mattehjelp. Nå sa broder Branham i, Kristus åpenbart i Sitt eget Ord - 65-
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0822M "Jeg sa: 'For det første, Mr. Mason, som min plikt overfor Gud, skylder jeg 
Ham min tiende. Jeg vil betale Ham min tiende først."  
 
Ikke betale staten først. Å betale tiende først. 
 
Og jeg sa: "Da er min neste plikt å betale gjelden min." Jeg sa: "Min far er syk, og 
vi er ti barn i familien." Men jeg sa: "Hvis jeg ikke kan betale deg mer enn 25 cent 
på den regningen hver lønningsdag...  
 
Hvis jeg ikke kan betale deg 25 cent, kommer jeg innom og forteller deg om det. 
Jeg sier: "Jeg kan ikke gjøre det denne gangen. Og jeg, ved Guds hjelp, betalte 
alt. Skjønner du? Men det er det jeg mener."  
 
Jeg vil fortelle deg hva jeg mener er riktig praksis, og jeg har selv gjort dette i hele 
mitt kristne liv.  
Jeg får sjekken min og setter den inn i banken. Det aller første jeg gjør er å skrive 
ut tiendesjekken min.  
 
Og bare så dere vet det, og jeg skal si dette, er at det jeg mottar fra denne 
menigheten er en boliggodtgjørelse. Jeg har allerede betalt tiende på det, for så 
snart tienden kommer inn, blir alt satt inn på en pastoralkonto, og så betaler jeg 
10 % på alt dette. Eller jeg betaler faktisk 20 %, men jeg betaler tienden ut av det. 
Når jeg så tar ut bostøtten min, betaler jeg ikke tiende på den, for jeg har allerede 
betalt tiende på den. 
 
For å gjøre det lettere å holde oversikten kombinerer jeg nå pensjonsinntekten 
min, som kommer den første uken i måneden, med trygdeinntekten min, som 
kommer to uker senere. Og gjør én utbetaling per måned.  
 
Jeg pleide å betale den første i måneden for min, det er et lite beløp fra 
barnesykehuset. Og så betalte jeg i midten av måneden, jeg betalte den andre, 
trygden min, men nå har jeg bare slått det sammen, for det er ikke så stor forskjell, 
det er bare enklere for meg. 
 
Men hvis du får lønn hver uke, bør du betale tiende hver uke. Det er på økningen 
din. Hvis du får lønn annenhver uke, slik som jeg fikk, da jeg var på 
barnesykehuset, så er det 26 tiendebetalinger i året. Da betalte jeg 26 ganger 
tienden min. Det var det jeg pleide å gjøre da barnesykehuset betalte meg 
annenhver uke. For annenhver uke er noe annet enn to ganger i måneden. 
Annenhver uke er det faktisk 26 sjekker, ikke 24. Så jeg betalte, så snart pengene 
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kom inn, skrev jeg automatisk opp i regnskapsboken min at disse 20 prosentene 
var tiende. Og på søndag la jeg sjekken min i kollekten. 
 
Hvis du får betalt månedlig, bør det være 1 per måned. Hvis du er forretningsmann 
og jobber for deg selv, har du kostnader knyttet til arbeidet ditt. Jeg mener at det 
bør settes av en viss prosent til verktøy, dekk, bensin, materialer osv. 
 
Men ikke håndter tienden som du gjør med skatten. Opptjen i løpet av året, og 
hvis du ikke har brukt det, så betal tiende på det overskytende som er opptjent 
ved årets slutt. Med andre ord, hvis jeg har fått bevilget bensin til ditt og datt, hvis 
jeg sier at det kommer til å ta meg hver uke, og jeg får betalt ukentlig, så kommer 
det til å ta meg så og så mye for å drive min greie. 
 
Og hvis jeg analyserer, jeg skal kjøpe dekk eller jobbe på tingen min, det kommer 
til å, la oss si, det kommer til å koste meg 5000 dollar i året. Jeg deler det på 52, 
og så får jeg tallet mitt, slik at jeg kan si, ok, jeg tjente faktisk denne måneden, jeg 
betaler tiende denne uken, men på slutten av året har jeg satt det inn på en egen 
konto, som i utgangspunktet er for alle disse tingene. 
Så på slutten av året sier jeg, ok, nå kan jeg ikke bruke de pengene. Jeg kan ikke 
låne fra tienden for å kjøpe kapitalutstyr, ok, jeg kan ikke kjøpe, la oss si, de tillater 
deg 25 000 i året eller noe sånt. 
 
Så jeg kan ikke bruke dem til å kjøpe det med, for det er Guds penger. Det er ikke 
skattemyndighetene. Så ved å senke den ved å betale Gud Hans penger, så har 
jeg senket den. Nå blir jeg beskattet med en viss sats. 
 
Du betaler på økningen din, ikke nettogevinsten. Dette er ikke et spill med 
Gud, Han sa økning.  
 
Fordi bedrifter har lov til å skrive av med skatten, men du har ikke dem med 
tienden. Med andre ord, med skatter, kan du senke den ved å vise tienden din, 
som en del av utgiftene dine sammen med alt annet, du kan kjøpe noe for å senke 
skatten din, men med Gud er det ikke slik.  
 
Så med andre ord, du kan ikke kjøpe en vare og avskrive den fra økningen din, 
fordi du har den tingen du kjøpte, så du har egentlig ikke endret økningen din fordi 
du ser, med regjeringen, jeg kjøper, og jeg tror jeg forklarte her.  
 
La oss si at du tjente 100 000 dollar i fjor. Tienden din er 10 % til Gud pluss 
ofringene dine som går til å ta vare på kirkens eiendom. Men med skatt kan du 
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kanskje redusere nettoinntekten din ved å kjøpe noen kapitalutgifter, men med 
tiende er gevinsten din fortsatt din gevinst, det du tjente, og bare fordi du kjøpte 
noe som kostet 20 000 dollar, Så jeg skal bare, jeg har tjent hundre tusen, ok? 
Jeg har fått 20 000 dollar i fradrag fra staten. Så nå er nettoøkningen min 80 000 
dollar. Det jeg kjøpte er verdt 20 000 dollar, ikke sant? Så jeg legger det til de 80, 
og jeg har fortsatt tjent 100 000 dollar. Jeg kan ikke, med mindre det er noe å 
drive forretningen med. 
 
Med andre ord, i ditt tilfelle, antar jeg, og reparere dekkene og lastebilen, så du 
allokerer det. Men ikke når en forretningsmann sier: "Jeg skal kjøpe noen møbler 
til kontoret mitt. Det teller ikke. Det er en økning. Det er en økning. Så jeg vil si: 
Ikke lek med Gud. For du har dine 20 % av kapitalutgiftene, og du har dine 100 
000 til å begynne med, 20 % med statens utgifter. 
 
Nå er det 80 000 dollar. Da sier du ikke, vel, se, jeg skal betale Gud på de 80 000 
i stedet for på de 100 000. Men du har fortsatt bilen til 20 000 dollar, og du har 
kanskje fått en god avtale. Så det spiller ingen rolle. Du kan selge den for mer. Så 
saken er at det fortsatt er en økning, ok? 
 
Du har fortsatt inntektene dine, og nå har du nettopp innløst noe av tienden din 
for den tingen, så du har ikke spart noe hos Gud ved å gjøre det. Du har faktisk 
kostet deg selv 20 % av det tiendebeløpet du brukte.  
 
Gud vil ha førstegrøden av ditt arbeid, og Han sa til og med at du ikke skal bytte 
ut et lam du selv har valgt med ditt tiende lam, for tiende er tiende. 
 
Så om det tiende er det vakreste lammet du noensinne har sett, går det likevel til 
Gud. Ikke si det. Vel, jeg skal gi ham dette lille rødlige her nede i stedet for det. 
Du kan ikke bytte det ut. 
 
Nå kan du gjøre hva du vil med dette, men Guds Ord er veldig spesifikt i Malakias 

NIV 1:6-. Jeg vet ikke om jeg noen gang har undervist om dette, men her er det. 
 
6 "En sønn ærer sin far, og en trell sin herre. Hvis jeg er en far, hvor er da den 
ære som tilkommer meg? Hvis jeg er en herre, hvor er da den respekt som 
tilkommer meg?" sier HERREN, den Allmektige."  
 
Alt handler om respekt. Respekterer jeg Gud eller regjeringen? Det handler om, 
husk, jeg prekte nettopp om det. Du er en trell av noen. Så hvem er du slave av? 
Regjeringen eller Gud? Ok, så hvis jeg er en herre, hvor er respekten som 
tilkommer meg?" sier HERREN den Allmektige. " 
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Det er dere prester som viser forakt for mitt navn. "Men dere spør: 'Hvordan har 
vi vist forakt for ditt navn?' 
7 "Ved å ofre uren mat på mitt alter. "Men dere spør: 'Hvordan har vi gjort deg 
uren?' "Ved å si at HERRENS bord er .  
 

8 Når dere ofrer blinde dyr, er det da ikke galt? Når dere ofrer halte eller syke dyr, 
er ikke det galt? Prøv å ofre dem til guvernøren din! Ville han være fornøyd med 
dere? Ville han ta imot dere?" sier HERREN, den Allmektige. 
 
9 "Be nå Gud om å være nådig mot oss. Vil han ta imot dere med slike offergaver 
fra deres hender?" - sier HERREN, den Allmektige. 
 
10 "Å, om bare en av dere ville lukke tempelets dører, så dere ikke tenner unyttige 
bål på mitt alter! Med andre ord, ikke la hvem som helst komme inn på prekestolen 
din og begynne å spy ut unyttige bål, ok? 
 
 Jeg er ikke fornøyd med deg, sier HERREN, den Allmektige, og jeg vil ikke ta imot 
noe offer fra dine hender.  
 
11 Mitt navn skal være stort blant folkeslagene, fra der solen går opp til der den 
går ned. På alle steder skal man bringe meg røkelse og rene offergaver, for mitt 
navn skal være stort blant folkeslagene," sier HERREN, den Allmektige. 
 
12 "Men dere vanhelliger det ved å si: 'Herrens bord er urent', og 'dets mat er 
foraktelig'. 13 Og dere sier: "For en byrde!" og snuser foraktelig til det," sier 
HERREN, den Allmektige. "Når dere kommer med skadde, halte eller syke dyr og 
ofrer dem, skal jeg da ta imot dem fra deres hender?" sier HERREN.  
 
14 "Forbannet være den bedrager (Gud kaller ham en bedrager) som har en god 
hann i sin flokk og lover å gi den bort, men som så ofrer et plettet dyr til Herren. 
For jeg er en stor konge," sier HERREN, den Allmektige, "og mitt navn skal fryktes 
blant folkeslagene.  
 
Et annet sted hvor vi leser videre, sier han: "Ville du gjort det mot guvernøren din? 
 
Nå er vi i ferd med å bli likedannet med bildet av den førstefødte Sønn, så jeg tror 
ikke at noen her inne eller på linken gjør ting med egeninteresse og ikke med vår 
Fars interesse i tankene. Men dette gikk ut som et spørsmål blant prestene i 
forrige uke.  
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Og jeg holdt det tilbake fra dere fordi de andre spørsmålene var negative fra noen 
brødre i Sør-Amerika angående ting fra bror Vayle fordi han kalte sin siste preken 
for "Kommentarer og rettelser". Den skulle ha hett "Kommentarer og avklaringer", 
for da de la til "Og rettelser", hørtes det ut som om han gjorde feil når han bare 
avklarte noen små punkter. 
 

Så dette var den siste prekenen broder Vayle holdt. Han var 92 år, og han ønsket 
bare å få ut sitt hjerte, sin sjel uten noe som kunne holde ham tilbake da han 
krysset elven Jordan, vår elv Jordan, inn i den andre dimensjonen. 
 
Så han ville bare forsikre seg om at fordi det var folk som var tilhengere av hans 
tjeneste som misforsto ham, og sa at det var sjelen, ikke kroppen, som ikke så 
forgjengelighet. Han sa aldri, aldri, aldri det. Og han sa til og med: "Jeg har aldri 
sagt det. Dere misforstod meg. 
 
Jeg husker at jeg forkynte i Minneapolis, og tre mennesker kom bort til meg 
etterpå og sa: Å, du sa dette, dette, dette. Og jeg sa, nei, det har jeg aldri sagt i 
det hele tatt. Og så... Å, ja, det gjorde du. Å, ja, det gjorde du. Så jeg sa til de to 
diakonene der, sa, sa jeg det? De sa: "Nei, det gjorde du ikke. 
 
Så, ser du, selv som broder Vayle sa, da han satt på møtene og guddomsfolkene 
satt bak ham, kom de ned fra Canada. Han hørte faktisk bror Branham si at han 
var Herren Jesus Kristus. 
 
Så han sa etter gudstjenesten, sa: Nå, broder Branham, jeg respekterer deg høyt 
som Guds profet og tjener, men du er ikke Herren Jesus Kristus. Og broder 
Branham sa, det har jeg aldri sagt. Og han sa, men jeg hørte det med mine egne 
ører. Og så spilte de av prekenen på bånd, og det var ikke der. 
 
Så det han hørte var en ånd som hadde, hans hørselsnerve hadde forvrengt den 
slik at han hørte broder Branham si det han ikke sa. Så du må være veldig 
forsiktig. Det er derfor, la oss bare ta profetens ord, gå tilbake til skriften, og bare 
la det være. Han sa ikke at du skal betale 20 % tiende. 
 
Du betaler bare 12 %. Men som jeg sa, vi er ikke... Jeg tror ikke på dette med at 
du kommer til å skylde meg huset ditt. Det er det den katolske kirken lærer. Jeg 
tror ikke på det tullet. Som broder Vayle sa, vi blir holdt ansvarlige for hver eneste 
krone, og så rentene på den kronen. 
 
Så vi prøver å leve så godt vi kan, og det er derfor jeg ikke engang tar ut lønn. 
Jeg kunne tatt lønn som de andre statsrådene gjør, og så får jeg bostøtte, men 
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jeg trenger det ikke, ok? Så jeg tar ikke imot det. 
Jeg har tatt noen dollar for å pusse opp huset. Men det er fortsatt under bostøtten, 
du får så mye penger. 
Og hvis jeg ikke tar det på mange, mange år, så kan jeg ta alt på en gang og 
bruke det, og det er en boligstøtte, og jeg vil ikke leve som en rik person. Jeg vil 
ikke leve som om jeg har så mye penger. 
 
Det er ikke opp til meg. Jeg kommer til å bli holdt ansvarlig. Så jeg ønsker å leve 
for Kristus, og jeg ønsker å leve slik at når jeg må stå til ansvar for alt som er gjort 
i kjødet, så kan jeg svare rettferdig og si: Jeg sa bare det Du sa og Din profet sa, 
det er alt. Det er alt. 
 
Så ta det for hva det er verdt. Det var et spørsmål i forrige uke, men jeg tror ikke 
at kirken min og jeg tror ikke at de som lytter på nettet kommer til å spille spill. Jeg 
tror at vi alle bare prøver å leve så godt vi kan.  
 
La oss bøye hodene våre i bønn når musikeren vår, sanglederen vår, kommer 
opp. 
 
Nådige Far, vi takker deg, Herre, for denne dagen. Og vi takker Deg, Herre, for at 
Du er med oss og leder oss, Herre, gjennom dette ordet, i Jesu navn ber vi. Amen.  
 
Og jeg vil bare si en ting til, og det er dette, broder Branham, at hvis Alfa gjentar 
seg i Omega, så er den første tjeneste den samme som den siste tjeneste. Det 
første budskapet er det samme som det siste budskapet. Vel, da Jesu tjeneste 
før oppstandelsen, Han underviste folket, Han er virkelig, essensen av Hans 
tjeneste var Matteus 7, Bergprekenen. Han underviste oss om evig liv og hvordan 
vi skulle leve evig liv. Han sa, ikke behandle din bror feil. Ikke beskyld folk for noe 
de ikke har gjort. Du forstår kanskje ikke hva de har gjort. Bare la det ligge. Be for 
dem og vær en ekte person. 
 
Du står til ansvar for deg selv overfor Gud, ikke for dem. Så Hans preken på fjellet 
handlet om hvordan man behandler mennesker godt. Da han så kom tilbake, viste 
han dem hva evig liv er. De ble da fylt med Ånden på den tiden da Han viste det. 
Fordi de ikke var fylt av Ånden, gjemte de seg og alt mulig annet. En gjeng med 
feiginger. De gikk inn i skjul. Men da de kom tilbake og de ble fylt med Den Hellige 
Ånd, da viste Han seg for dem. 
 
Så ga Han dem en mer relevant instruksjon om at dette livet ikke er verdt 
ingenting, at din sjel og de ønskene du har til Gud er verdt alt. Og så spiller det 
ingen rolle om du blir korsfestet opp ned, halshugget, hva som helst, ta det, for 
du kommer til å få en ny kropp. 
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Og så det er det, hvis broder Branhams tjeneste, Alfa og Omega gjentar seg, så 
var broder Branhams tjeneste før oppstandelsen det, han viste oss hva evig liv 
er. Du så broder Branham og folk, de kjente ikke læren som han forkynte, men 
de elsket ham alle sammen, på grunn av måten han levde på. Han viste dem hva 
evig liv er. Og Gud støttet det opp med tegn på mirakler og tegn på Messias, 
akkurat på samme måte som broder Branham og Jesus gjorde. 
 
Men i tiden etter oppstandelsen viste han dem hvordan de skulle anvende det. 
Og det er det jeg tror, at når vi kommer til den andre siden, kommer vi til å ta 
budskapet og bringe det i anvendelse. Vi vil motta en kroppslig forandring, og vi 
vil ikke ha dragninger og alt annet, så det er det det handler om. Og det er dit jeg 
ser at vi er på vei. Så med det vil jeg bare si. Amen. Amen.  
 
 


